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§ 1
Val av justerare och godkännande av dagordning 

Beslut 
Ole-Jörgen Persson (M) och Elvir Kazinic (S) utsågs att justera 
dagens protokoll. Justeringen äger rum den 11 mars 2021
 
Dagordningen godkändes med ändringen att ärende 32 behandlas 
efter ärende 12 och ärende 2 behandlades efter ärende 13.
 
Nämnden ajournerades mellan klockan 17:38-17:55. Sammanträdet 
återupptogs klockan 18:15.
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§ 2
Anmälan av föregående protokoll 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 4 februari 2021 justerats den 4 februari 2021 avseende §§7-9 
och 21 samt den 11 februari 2021 avseende §§1-6, 10-20, 22-32.
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§ 3
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2021/8
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§ 4
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2021/9
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§ 5
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2021/10
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§ 6
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/577
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§ 7
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/603
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§ 8
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/602
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§ 9
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/299
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§ 10
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/301
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§ 11
Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/362
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§ 12
Borttagen på grund av sekretess 
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen (KL)
RK 2021/95
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§ 13
Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 10 
februari 2021 och den 24 februari 2021.
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§ 14
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
Förvaltningen informerade om verksamhetsberättelsen för 2020 och 
om hur året har sett ut i förvaltningens verksamhetsområden. 
Stadsdelsdirektören tackade särskilt medarbetare och civilsamhället 
för ett gott arbete och samarbete under pandemin som 2020 
präglades av.

Ordföranden informerade om att chefen för framtidens hus ska 
tillsättas under vecka tio. Framtidens hus är en verksamhet som 
riktas till ungdomar 16-19 år. Förvaltningen arbetar vidare med att 
bland annat ordna med lokaler och övrig rekrytering för att 
säkerställa driften av framtidens hus. Nämnden kommer att få 
löpande information om hur arbetet fortgår.

Frågor från nämnden
Elvir Kazinic (S): Det pågår en upprustning av Norra stadsparken i 
Rinkeby. Finns det någon förklaring till varför delen mot 
Kvarnbyskolan utgår?
Svar: Förvaltningens uppfattning var att det inte kommer att utgå, 
och bad om att få återkomma med svar när de har stämt av 
trafikkontoret om vad som gäller för den specifika delen i parken.

Elvir Kazinic (S): På Rinkebytorg är det stora problem med duvor 
och nedskräpning. Hur ser rutinerna ut för städningen där?
Svar: Förvaltningen svarade att de har regelbunden kontakt i deras 
samarbete med trafikkontoret som utför städningen på gator och 
torg. Förvaltningen förklarade att även om det städas på 
förmiddagen så är det lika nedskräpat dagen efter. Nyligen har 
förvaltningen påtalat problemet för trafikkontoret.

Elvir Kazinic (S): Andra stadsdelar kommer att skära ned på 
handledartjänsterna för feriearbetande ungdomar. Är det något som 
även Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning kommer att göra?
Svar: Förvaltningen kommer att satsa på feriearbeten åt ungdomar 
och planerar inte att skära ned på antalet handledare.
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§ 15
Medborgarförslag gällande att ha öppen frågestund via 
zoom under nämndsammanträdens allmänna del 
RK 2021/65

Beslut 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i 
uppdrag att bereda medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen föreslår att inkommet medborgarförslag om att sända 
nämndsammanträdets frågestund och allmänna del via Zoom alt. 
Facebook bereds.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 RK 2021/65-2 Medborgarförslag gällande att ha öppen 

frågestund via zoom under nämndsammanträdens allmänna 
del

 RK 2021/65-3 Bilaga - Medborgarförslag
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§ 16
Verksamhetsberättelse 2020 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 
RK 2021/14

Beslut 
1. Verksamhetsberättelse med bokslut för år 2020 godkänns 

och överlämnas till kommunstyrelsen och revisorerna.
2. Nämnden beslutar att skriva ner osäkra fordringar om 1 810 

230 kronor.
3. Nämnden godkänner uppföljning av intern kontroll i 

enlighet med bilaga 2.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsförvaltningen bedömer att nämnden bidragit till att 
uppfylla kommunfullmäktiges tre inriktningsmål och att målen för 
verksamhetsområdena har uppfyllts. Nämndens mål bedöms i 
huvudsak ha uppnåtts. Verksamheten har också kunnat inrymmas 
inom givna ekonomiska ramar.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande 1
Veronica Stiernborg m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt 
följande:

Särskilt uttalande

Vi tackar för förvaltningen med ett mycket givande och intressant 
redogörelse där det tydligt framgår att 2020 var ett exceptionellt år 
som ställt stora krav på förvaltning och verksamheter. 
Vänsterpartiet vill passa på att lyfta några av de imponerande 
insatser som gjorts. Dock känner vi en viss oro för hur det ska gå 
för vissa verksamheter under 2021 då vi kan se ett behov av ökade 
resurser.

Det är imponerande att personal och ledning klarat av att 
upprätthålla en så pass hög kvalitet i verksamheterna. Exempelvis 
att äldreomsorgen klarat av att möta både smittorisken och oron och 
att förskolan kunnat lägga om sin verksamhet till att försiggå allt 
mer utomhus. Den höga sjukfrånvaron emellanåt har inneburit en 
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stor anpassningsförmåga och flexibilitet från all personal. Samtidigt 
är vi medvetna om att det har kostat på och varit ansträngande för 
personalen.

De anställda inom äldreomsorgen har gjort fantastiska insatser 
under krisen, men utgångsläget med en splittrad vård och omsorg 
med ett stort antal privata aktörer, många tidsbegränsat anställda 
och brister i bemanningen var inte det bästa utgångsläget för en kris. 
Vikten av att ha en egen kommunal hemtjänst har framgått med stor 
tydlighet.

Kommande år kommer det behöva göras stora satsningar på 
äldreomsorgen. Framför allt är det hög tid att se över 
arbetsvillkoren för hemtjänstens personal. Det handlar om tid till 
överlämning, reflektion, kontinuerlig fortbildning och handledning 
likväl som att motverka ofrivillig deltidsarbete.

En förutsättning för att klara av detta är att reformera det nuvarande 
ersättningssystemet som skapar ett uppiskat arbetstempo där varje 
minut är reglerad. Pandemin har synliggjort behovet av fler fasta 
anställningar och en ökad bemanning såväl som en förstärkt 
läkarnärvaro på äldreboenden och bättre möjligheter för 
äldreomsorgschefer att utöva ett närvarande ledarskap. En bra 
äldreomsorg är en viktig jämställdhetsfråga, eftersom det 
framförallt är kvinnor som genom anhörigomsorg täcker upp för 
äldreomsorgens brister. De som jobbar i äldreomsorgen är också till 
väldigt stor del kvinnor och vi anser att det är hög tid att deras 
professionella arbete måste uppvärderas.

Vi tycker att det är bra att förvaltningen i samverkan med 
Vuxenutbildning Järva utformat och startat upp en språkutbildning 
för de barnskötare och förskollärare som är i behov av att stärka sin 
svenska.

Vi ser att resultatet för förskolan visar på en minskad andel 
legitimerade förskollärare. Det är oerhört tråkigt att majoriteten inte 
inser att förskolan under alltför lång tid fått ett utökat uppdrag 
samtidigt som resurserna minskat. Detta skapar en ohållbar situation 
som oundvikligen kommer att skapa framtida kostnader. Genom att 
i stället satsa på förskolan skulle de kunna förstärka denna mycket 
viktiga verksamhet som har en avgörande roll som skyddsfaktor. 
Det krävs för att förskollärare och barnskötare med flera på 
förskolorna ska välja att stanna kvar och även attrahera fler att söka 
sig till yrken inom förskolan.

Det finns en stor evidens som tydligt visar att det är effektivare och 
långsiktigare att satsa på det förebyggande relationsbyggande 
sociala arbetet framför att ha väktare som vistas i området. Väktare 
har inte en tillräcklig kompetens och saknar möjlighet att arbeta 
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relationsbyggande, då deras utbildning endast är några veckor lång 
och att det i deras uppdrag ligger att vistas på en mängd olika 
platser i staden. Detta gör att de inte kan etablera den kontakt med 
ungdomarna som behövs för att arbeta förebyggande och på så sätt 
förhindra och avbryta icke önskvärda beteende.

Särskilt uttalande 2
Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande:

Särskilt uttalande

2020 har varit ett år som inte liknar något annat. Det har inneburit 
stora omställningar av och i verksamheter till följd av covid-19.

Efter två år av den blågröna majoriteten är verksamhetsberättelsen 
2020 samtidigt en viktig uppföljning och utvärdering av den 
borgerliga politik som prioriterar skattelättnader framför hållbara 
och långsiktiga välfärdsinvesteringar. Att dra slutsatser utifrån eget 
uppsatta indikatorer som är fastställda av den sittande borgerliga 
majoriteten är vanskligt och kan vara helt missvisande.

Det vi länge vetat har blivit akut under året – att personalen måste 
känna trygghet för att kunna utföra sitt jobb på bästa sätt. Man ska 
ha råd och möjlighet att vara sjuk, man ska kunna byta om efter 
arbetspasset och man ska ha tillgång till rätt utrustning och kunskap. 
Tryggare anställningar för personalen gör att kompetensen och 
kvaliteten kan öka samt att man vågar anmäla eventuella 
missförhållanden i verksamheten. Det har alltid varit viktigt, nu ser 
vi att det också räddar liv.

Mer än något annat måste därför stadens arbete nu vara inriktat på 
att ge oss alla som medborgare den trygghet som idag alltför ofta 
lyser med sin frånvaro i vardagen. Pandemin, och dess effekter, 
visar att vårt samhälle måste stå starkt tillsammans när utmaningen 
är som störst.

De som står och har stått i frontlinjen för att bygga detta starka 
samhälle är de anställda i vården, omsorgen och skolan. De och 
många andra i stadens verksamheter har organiserat ett fungerande 
samhälle även när utmaningarna har varit som störst.

Vi är dem alla ett stort tack skyldiga. De som jobbar i frontlinjen 
bär med risk för eget liv och välmående upp de samhällsfunktioner 
som gör att äldre kan känna trygghet, sjuka kan få nödvändig 
behandling och unga ges möjlighet att lära och utvecklas. De har 
gett normalitet när detta knappt annars funnit.

Det är av respekt för deras insatser, och för att samhället ska 
fungera bättre nästa gång vi utmanas, som vi också måste kunna 
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självkritiskt konstatera att samhället inte har varit så starkt som vi 
alla borde kunna förvänta oss.

De som jobbat i omsorgen fick alltför dåliga förutsättningar för sitt 
arbete. Samtidigt som kommunerna har ett beredskapsansvar var 
lagren av skyddsutrustning tomma. Samtidigt som anställda 
uppmanades att stanna hemma om de var sjuka hade stadens 
borgerliga majoritet beslutat att avskaffa målsättningen om minskat 
antal timanställda, vilket resulterat i att allt fler saknade ekonomisk 
trygghet vid sjukdom.

Ekonomin i Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning har påverkats både 
positivt och negativt. En del kostnader har ökat medan andra 
minskat till följd av lägre efterfrågan. Stora statsbidrag har 
garanterats för att täcka extra kostnader för covid-19. Samtidigt har 
staden centralt sänt ett budskap till stadsdelarna med innebörden: 
Förvaltningen ska beakta stor ekonomisk återhållsamhet. Detta 
budskap gällde fram till efter sommaren. Det uppkomna överskottet 
har också varit en följdverkan av kommunledningens medskick om 
att förvaltningar som ekonomiskt drabbas i mindre utsträckning än 
andra, genom överskott, behöver kompensera för de värst drabbade 
på kommunkoncernnivå.

För Rinkeby-Kista har detta medfört att överskottet i medel som 
budgeterats för olika välfärdsinsatser med ca 70 mnkr i stället sent 
på hösten använts för insatser som bokförs inom administration och 
tidigareläggning av sådana insatser. Härigenom stannade det 
samlade överskottet på 40,9 mnkr.

För att göra vettiga omprioriteringar i budgeten hade det arbetet 
behövt startas före sommaren. Då hade extra medel kunnat 
användas för att exempelvis

 Öka antalet erbjudna feriejobb till ungdomar
 Stärka föreningslivet genom extra utlysning av möjlighet att 

söka föreningsbidrag mer genomtänkt och inte med en 
utlysning veckan före jul

 Öka antalet Stockholmsjobb som erbjuds framförallt 
kvinnor.

Avslutningsvis vill vi än en gång framföra vår beundran för det 
arbete som de anställda gjort under det gångna året trots alla 
utmaningar.

Handlingar i ärendet
 RK 2021/14-1 Tjänsteutlåtande daterat 2021-02-01 - 

Verksamhetsberättelse 2020 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd
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 RK 2021/14-3 Bilaga 1 - Verksamhetsberättelse 2020 för 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd

 RK 2021/14-2 Bilaga 2 - Uppföljning av intern kontroll 2020
 RK 2021/14-4 Bilaga 3 - Underlag till förskolerapport 2020
 RK 2021/14-5 Bilaga 4 - Slutrapport 

klimatinvesteringsmedel 2020
 RK 2021/14-6 Bilaga 5 - Uppföljning av 

trygghetsinvestering Bredbyplan
 RK 2021/14-7 Bilaga 6 - Uppföljning av 

trygghetsinvestering ljudlarm på förskolor
 RK 2021/14-8 Bilaga 7 - Uppföljning av budget 2020
 RK 2021/14-9 Bilaga 8 - Budgetavräkning
 RK 2021/14-10 Bilaga 9 - Lokal handlingsplan för strategin 

att minska risken för att barn, unga och unga vuxna dras in i 
kriminalitet 2019 - 2022

 RK 2021/14-11 Bilaga 10 - Barnkonsekvensanalys 
arbetsblad

 RK 2021/14-12 Bilaga 11 - Barnkonsekvensanalys förskola 
och funktionshinder

 RK 2021/14-13 Bilaga 12 - Hur arbetar vi med 
barnrättsperspektivet

 RK 2021/14-14 Bilaga 14 - Uppföljning 
klimatinvesteringsprojekt Växtbäddar med biokol Rinkeby 
VB 2020

 RK 2021/14-15 Bilaga 13 - Nyckeltal 2020
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§ 17
Motion om kulturskolans lokaler 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2020/459

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen.

Sammanfattning av ärendet 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Torun Boucher (V) att 
kulturnämnden får i uppdrag att ta fram en stadsövergripande 
lokalstrategi för Kulturskolan.

Förvaltningen anser att det är viktigt att barn och unga bereds bra 
förutsättningar att ta del av Kulturskolans utbud i stadsdelsområdet. 
Utifrån det lokala kulturuppdraget har förvaltningen inget att erinra 
om det finns ett behov för en övergripande lokalstrategi för 
Kulturskolan.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) yrkade bifall 
till förvaltningens förslag till beslut.

Veronica Stiernborg m.fl. (V) och Elivir Kazinic m.fl. (S) lämnade 
ett gemensamt förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förslaget – se reservation nedan.

Beslutsgång
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Reservation
Veronica Stiernborg m.fl. (V) och Elivir Kazinic m.fl. 
(S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för ett 
gemensamt förslag enligt följande:

Förslag till beslut

Att nämnden bifaller motionen
Att därutöver utöver anföra

Vänsterpartiet tackar förvaltningen för svar, och instämmer i myket 
av det förvaltningen säger. Därför anser vi det viktigt att nämnden 
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bifaller remissmotionen. Med både ändamålsenliga lokaler och ett 
gott samarbete med skolorna så kan deltagandet höjas. Med bra och 
proffsiga lokaler blir det ju en verksamhet av god kvalitet och med 
närvaro på skolorna kan kulturskolans verksamhet nå fler.

Det är oklart vilka lokaler som kommer att användas för 
målgruppen unga vuxna, är det i Fryshusets skola i Husby, med om 
än väldigt få antal elever, så är det grundskoleelever.

Sammanfattningsvis vore det välkommet en genomlysning av 
ekonomin, arbetsmiljön för pedagogerna och tryggheten för barnen 
i kulturskolan. Det är därför också väldigt välkommet att 
Kulturskolan arbetar med att ta fram ett reviderat 
lokalstrategidokument. Vi hoppas att den nuvarande majoriteten 
delar vår syn – så som motionen yrkar på – att ett sådant ska syfta 
till att utveckla och stärka kulturskolan i alla stadsdelar i hela 
Stockholms stad även vad gäller tillgången till egna lokaler.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/459-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-01-18 - 

Remiss av motion om kulturskolans lokaler 
 RK 2020/459-1.1 Motion om kulturskolans lokaler 
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§ 18
En stärkt beredskap som ger trygghet 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2020/494

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Mot bakgrund av pågående pandemi har Karin Wanngård (S) 
lämnat en motion om en stärkt beredskap som ger trygghet som 
remitterats för besvarande. Även om pandemin inte är över ser 
motionären behov av att utvärdera de insatser som genomförts 
under våren 2020. Wanngård (S) anser att beredskapen behöver 
stärkas och föreslår att kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt 
kommunstyrelsen att stärka stadens beredskap.

Förvaltningen instämmer i vikten av att kontinuerligt utvärdera 
krisberedskap och planerar att utveckla beredskapen genom att 
genomföra en utbildningsinsats under 2021 som riktar sig till 
förvaltningens krisstödsgrupp. Även arbetet med samverkan med 
civilsamhället kommer utvecklas. Det är viktigt att personal i 
förvaltningens verksamheter har god tillgång till skyddsmateriel. 
Förvaltningen bedömer att det finns en god tillgång och att det varit 
så under hela pandemin. Staden upprättade 2020 ett centralt lager 
för skyddsutrustning och förvaltningen är positiv till en fortsatt 
central lagerhållning. Förvaltningen vill också lyfta vikten av ett 
nära samarbete med regionen gällande lokaltrafik. I en pandemi är 
det viktigt att säkerställa en trygg kollektivtrafik då många 
medarbetare inom vård och omsorg i stadens dygnet-runt 
verksamheter är beroende av den för att kunna ta sig till och från 
arbetet.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Veronica Stiernborg m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt 
följande:
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Särskilt uttalande

Pandemin i covid-19 äger fortfarande rum och därför är det i många 
fall alldeles för tidigt för att utvärdera vad som har gått snett. Det 
som däremot står klart redan nu är att Stockholm inte var tillräckligt 
rustade i många verksamheter. Det som har varit tydligast, och mest 
kostsamt, är att den bristfälliga beredskapen har drabbat äldre 
mycket hårt. Med brist på personal inom äldreomsorgen och vården 
har brukare fått alldeles för många olika kontakter. Att materiel 
saknades i början gjorde situationen än värre.

Pandemin visade tydligt från början vikten av en stark välfärd som 
äldre kan lita på. Bristerna i välfärden var ingenting nytt, utan även 
innan pandemin kunde man se att äldre for illa. Vänsterpartiet vill, 
precis som skribenten, lyfta det enorma arbete som anställda inom 
vården, äldreomsorgen, förskolan och alla andra viktiga 
verksamheter i staden har utfört. De är hjältar och bör behandlas 
med den respekt och värdighet de förtjänar och vi hoppas att den 
grönblå majoriteten har lärt sig att neddragningar i välfärden för att 
bekosta skattesänkningar i värsta fall kan kosta liv.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/494-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-01-21 - En 

stärkt beredskap som ger trygghet
 RK 2020/494-1.1 Bilaga 1 - Motion om en stärkt beredskap 

som ger trygghet
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§ 19
Motion om indraget bidrag för studieförbundet Ibn Rushd 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2020/527

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsförvaltningen har mottagit en remiss från 
Kommunstyrelsen avseende Motion av Peter Wallmark (SD) om 
indraget bidrag för studieförbundet Ibn Rushd. Motionären vill att 
ett beslut taget i Kulturnämnden den 18 februari 2020 om bidrag till 
studieförbundet Ibn Rushd omprövas.

Rinkeby-Kista stadsdelsdelsförvaltning har de senaste åren utlyst 
föreningsbidrag till det lokala föreningslivet. Handläggningen utgår 
från de riktlinjer som nämnden fattat beslut om och inkluderar krav 
på en demokratiskt uppbyggd verksamhet.

Förvaltningen känner inte till någon tidigare ansökan från Ibn 
Rushd och har därför inte bedömt och tagit ställning till 
verksamhetens uppbyggnad eller innehåll. Förvaltningen har inget 
ytterligare att tillföra.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) yrkade bifall 
till förvaltningens förslag till beslut.

Janina Fond (SD) lämnade ett eget förslag till beslut och föreslog att 
nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – se 
reservation nedan.

Beslutsgång
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Reservation
Janina Fond (SD) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån 
för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut
1. Att stadsdelsnämnden tillstyrker motionen
2. Att i övrigt anföra följande:
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Stadsdelsnämnden har mottagit en remiss av Sverigedemokraternas 
motion om att stoppa utbetalningarna av bidrag till studieförbundet 
Ibn Rushd.

Sverigedemokraterna anser att det är oacceptabelt att bidrag betalas 
ut till organisationer som påvisats sprida såväl extremistiska, 
antisemitiska och anti-demokratiska värderingar. Genom sin 
koppling till Muslimska brödraskapet har Ibn Rushd ingått i en sfär 
av idéer som är oförenliga med den svenska synen på demokrati och 
jämlikhet.

Vi anser att beslutet att tilldela Ibn Rushd 400 000 kr av 
kulturnämndens budget bör omprövas med en djupare analys av 
organisationens värderingar, verksamhet och 
samarbetsorganisationer.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/527-3 Tjänsteutlåtande daterat 21-01-27 - Motion 

om indraget bidrag för studieförbundet Ibn Rushd 
 RK 2020/527-1.1 Bilaga 1 - Motion av Peter Wallmark (SD) 

om indraget bidrag för studieförbundet Ibn Rushd
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§ 20
Motion om att utreda kostnaderna för stadens tolkar 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2020/530

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Uppföljningar av stadens kostnader för tolkar sker kontinuerligt 
samt inför varje ny upphandling. En särskild utredning för stadens 
kostnader för tolkar ser förvaltningen därför inte som nödvändig.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) yrkade bifall 
till förvaltningens förslag till beslut.

Janina Fond (SD) lämnade ett eget förslag till beslut och föreslog att 
nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – se 
reservation nedan.

Beslutsgång
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Reservation
Janina Fond (SD) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån 
för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut
 

1. Att stadsdelsnämnden tillstyrker motionen
2. Att i övrigt anföra följande:

Stadsdelsnämnden har mottagit en remiss av Sverigedemokraternas 
motion om att utreda kostnaderna för stadens tolkar.

I dagsläget finns det ingen övergripande bild för hur stora 
tolkkostnaderna är i Stockholms stad då utgifterna är fördelade 
mellan olika kostnadsområden. Sverigedemokraterna anser att den 
totala kostnaden för verksamheten bör utredas och redovisas – dels 
för att tillmötesgå allmänintresset, dels för att kunna föra en 
välgrundad diskussion kring stadens prioriteringar.

Det är vår bestämda uppfattning att den politiska samhällsdebatten 
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mår bättre av mer lättillgänglig fakta, inte undanhållande av 
densamma.

Särskilt uttalande
Veronica Stiernborg m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt 
följande:

Särskilt uttalande

Vänsterpartiet vill börja med att tacka förvaltningen för ett mycket 
bra och tydligt svar, då motionären bevisligen inte är insatt i den 
fråga hen motionerar om angående utredning av stadens tolkar.
Som förvaltningen skriver måste handläggning hos socialtjänsten 
kunna säkerställas som rättssäker, och därför är det viktigt att 
tolkarna har rätt utbildning och erfarenhet.

Det är svårt för oss att inte tolka motionen som något annat än 
strategiskt i Sverigedemokraternas retorik i att konstant och alltid 
angripa alla frågor som rör invandring. Detta är inget konstigt 
egentligen när det kommer från ett rasistiskt parti, men när partiet 
försöker göra sig av med den stämpeln kanske det är mer lyckat 
att  sätta sig in i frågor innan man motionerar kring dom.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/530-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-01-11 - 

Motion om att utreda kostnaderna för stadens tolkar
 RK 2020/530-1.1 Bilaga - Motion om att utreda kostnaderna 

för stadens tolkar
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§ 21
Motion om rädda Egalia i Skärholmen 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2020/562

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen har överlämnat en remiss till Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd avseende en motion om att rädda HBTQ 
verksamheten Egalia i Skärholmen. Motionen är skriven av Lisa 
Palm (Fi). Motionären föreslår att kommunfullmäktige beslutar:
 

 att Stockholms stad säkrar Egalia Skärholmens finansiering

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning instämmer i att alla unga hbtq-
personer ska ha likvärdig tillgång till trygga mötesplatser och 
meningsfulla aktiviteter.

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning instämmer i att alla unga som 
identifierar sig som hbtq ska ha likvärdig tillgång till trygga 
mötesplatser och meningsfulla fritidsaktiviteter men ser inte en 
möjlighet att ha åsikter om finansieringsfrågan. Förvaltningen 
föreslår att motionen anses besvarad med hänvisning till vad som 
sägs i förvaltningens tjänsteutlåtande.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) yrkade bifall 
till förvaltningens förslag till beslut.

Veronica Stiernborg m.fl. (V) och Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade 
ett gemensamt förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förslaget – se reservation nedan.

Beslutsgång
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.

Reservation
Veronica Stiernborg m.fl. (V) och Elvir Kazinic m.fl. 
(S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för ett 
gemensamt förslag enligt följande:
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Förslag till beslut

Att nämnden bifaller motionen
Att därutöver utöver anföra

Vänsterpartiet tackar förvaltningen för svar, och instämmer i 
mycket av det förvaltningen säger. Unga hbtqi personer i staden och 
som F! beskriver, i synnerhet i socioekonomiskt utsatta områden 
behöver fler trygga mötesplatser.
Förvaltningen tycker ju i sak att det är en bra och viktig verksamhet 
som de haft ett gott utbyte av så det kan ni ju anknyta till och 
argumentera för att det därför är viktigt att verksamheten har en 
långsiktig finansiering.

Handlingar i ärendet
 RK 2020/562-2 Tjänsteutlåtande - Motion om rädda Egalia i 

Skärholmen daterat 2021-01-18
 RK 2020/562-1.1 Bilaga 1 Motion om rädda Egalia i 

Skärholmen
 RK 2020/562-1 Bilaga 2 Följebrev Motion om rädda Egalia i 

Skärholmen
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§ 22
Idéburet offentligt partnerskap (IOP) med Fryshuset 
RK 2021/2

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger redovisningen, av tecknad 
överenskommelse om IOP mellan Fryshuset och stadsdelsnämnden, 
till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
I stadsdelsnämndens verksamhetsplan för 2021 (godkänd vid 
stadsdelsnämnden 4 februari 2021) ingår ett beslut om att 
stadsdelsdirektören får i uppdrag att teckna överenskommelse om 
IOP med Fryshuset för år 2021. Stadsdelsnämnden godkände en 
finansiering till överenskommelsen om 2 000 000 kronor per år.

Efter diskussioner mellan Fryshuset och stadsdelsförvaltningen har 
Fryshuset inkommit med en ny ansökan som förvaltningen sett 
positivt på. En ny överenskommelse har därefter tecknats.

Enligt överenskommelsen är syftet med partnerskapet att öka 
framtidstron hos ungdomar och unga vuxna. Förvaltningen ser 
möjligheter för det nya partnerskapet att vidareutveckla den 
befintliga samverkan samt att involvera Fryshuset i 
verksamhetsutvecklingen av Framtidens hus.

Förslag till beslut
Veronica Stiernborg m.fl. (V) lämnade ett eget förslag till beslut om 
återremiss samt avslag till förvaltningens förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget - se 
reservationen nedan.

Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) behandlade först yrkanden om 
återremiss och fann att nämnden beslutade att ärendet skulle 
behandlas idag.

Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) ställde 
därefter Veronica Stiernborgs m.fl. (V) avslagsyrkande 
mot förvaltningens förslag till beslut och fann att nämnden beslutat 
enligt förvaltningens förslag.
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Reservation
Veronica Stiernborg m.fl. (V) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande:

Förslag till beslut

Att återremittera ärendet
Att återkomma med en redovisning och utvärdering av det tidigare 
samarbetet med Fryshuset samt en tydlig redogörelse för det nya 
partnerskapet
Att därutöver utöver anföra

Vi anser inte att vi har ett tillräckligt underlag för att kunna fatta ett 
välgrundat beslut. Vi saknar en tydlig beskrivning av hur det ska 
utformas och syftet med det. Vi kan utläsa att det finns en tanke om 
ett samarbete kring att utveckla en verksamhet på Framtidens hus, 
men vill ha en tydligare beskrivning av på vilket sätt och vad detta 
samarbeta ska innehålla. Vilka delar som förvaltningen ska ansvara 
för och vad Fryshuset ska tillföra. För ett välgrundat beslut om att 
påbörja ett utökat partnerskap med Fryshuset anser vi att det behövs 
en utvärderande beskrivning av det partnerskap som nu avslutas. 
Den analysen bör fokusera på hur väl man lyckats nå den målgrupp 
som även ska nås med verksamheten på Framtidens hus. Det behövs 
ett bättre underlag än den verksamhetsberättelse där även 
förvaltningen har svårt att bedöma vilka resultat och effekter 
verksamheten lett till. Med all respekt för Fryshuset långa 
erfarenhet anser vi att det är ett för undermåligt underlag för att 
kunna besluta om upprättandet av ett nytt idéburet offentligt 
partnerskap.

Vi anser att vi även behöver förbättra hanteringen av IOP generellt. 
Med tanke på att vi vid senaste nämnden tog ett ännu mer oförberett 
beslut om att avsluta ett idéburet offentligt partnerskap, då men 
Folkets Husby vill vi även ha en redogörelse över hur dessa 
partnerskap hanteras. Vi anser att när ett partnerskap upprättas 
mellan två parter bör man verka utifrån en större respekt för detta 
partnerskap. Det är ju grunden för att ett bra och seriöst partnerskap 
att en överenskommelse är tillförlitlig och att nämnden verkar för en 
bättre dialog. För en idéburen verksamhet är en förutsägbarhet 
viktig varför det även är bra att både majoritet och opposition är 
delaktiga för att försäkra sig om att det upprättade partnerskapet är 
hållbart.

Sen tycker ju många att det är konstigt att man sade upp IOP med 
fryshuset, sade upp massa personal so vad jag förstått haft lyckade 
projekt med att nå ut till målgrupp etc., och en ger dom ett nytt för 
att anställa ny personal.
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Hursomhelst, om vi kan få lite hjälp med just det här ärendet så det 
kan utformas så bra som möjligt vore vi super tacksamma!

Handlingar i ärendet
 RK 2021/2-1 Tjänsteutlåtande - Idéburet offentligt 

partnerskap (IOP) med Fryshuset daterat 21-02-16
 RK 2021/2-2 Bilaga 1 - Ansökan om idéburet Offentligt 

Partnerskap mellan Rinkeby-Kista stadsdel och Fryshuset i 
Husby

 RK 2021/2-3 Bilaga 2 - Överenskommelse om idéburet 
offentligt partnerskap mellan Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 
och Fryshuset
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§ 23
Anmälan av beviljade föreningsbidrag covid-19 
Anmälan av information
RK 2021/59

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger informationen till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämnden fattade beslut om att utlysa en extra 
ansökningsomgång för föreningsbidrag med anledning av covid-19 
och att delegera rätten att bevilja samt avslå inkomna ansökningar 
till stadsdelsdirektören på nämndsammanträdet i november 2020. 
Nämnden fastställde också särskilda lokala riktlinjer för 
ansökningsomgången.

Under ansökningsomgången om extrautlyst föreningsbidrag med 
anledning av covid-19 inkom 13 ansökningar från föreningar. Av 
dessa har tre föreningar fått preliminärt beviljat bidrag och en 
preliminärt delvis beviljat bidrag. Delegationsbesluten anmäldes på 
nämndsammanträde den 4 februari 2021. Bidraget betalas ut efter 
att föreningen redovisat utlägg och inkommit med en rapport. I 
skrivande stund har en förening redovisat utlägg för preliminärt 
beviljat bidrag. Tidsfristen för att redovisa kostnader löpte ut den 31 
januari 2021. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden lägger 
informationen om delegationsbeslut till handlingarna.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande
Veronica Stiernborg m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt 
följande:

Särskilt uttalande

Vänsterpartiet var positiva till beslutet att utlysa en extra 
ansökningsomgång för föreningsbidrag med anledning av Covid-19. 
Tyvärr verkar informationen ha varit bristfällig eftersom så få 
ansökningar har inkommit och att endast tre av ansökningarna levde 
upp till de riktlinjer som fanns.
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Med anledning av ovan önskar Vänsterpartiet att ännu en 
ansökningsomgång ska utlysas med samma anledning som tidigare. 
Pandemin har slagit hårt mot föreningar och vi vet att behovet av 
stöd fortfarande finns där ute. Pandemin är i högsta grad pågående 
så nämnden måste stötta de föreningar som behöver hjälp och 
kommunicera de riktlinjer och krav som finns på ett bättre sätt, för 
att ansöka om bidraget i en framtida ansökningsomgång.

Handlingar i ärendet
 RK 2021/59-16 Tjänsteutlåtande - Anmälan av beviljade 

föreningsbidrag covid-19 daterat 2021-02-02
 RK 2021/59-15 Bilaga 1 - Riktlinjer för extra utlysning av 

föreningsbidrag år 2020 med anledning av Covid-19, dnr RK 
2020/584

 RK 2021/59-1 Bilaga 2 - AIF Kista ansökan, dnr RK 
2020/638

 RK 2021/59-2 Bilaga 3 - Akalla 4H-gård ansökan, dnr RK 
2020/634

 RK 2021/59-3 Bilaga 4 - Akropol BBK ansökan, dnr RK 
2020/615

 RK 2021/59-4 Bilaga 6 - Husby Konst & Hantverksförening 
ansökan, dnr RK 2020/633

 RK 2021/59-5 Bilaga 5 - En frisk generation ansökan, dnr 
RK 2020/637

 RK 2021/59-6 Bilaga 7 - Kalkaal förening i Sverige ansökan, 
dnr RK 2020/631

 RK 2021/59-7 Bilaga 8 - Kista folkhögskola Khadjia Center 
ansökan, dnr RK 2020/630

 RK 2021/59-8 Bilaga 9 - Kista Hockeyklubb ansökan, dnr 
RK 2020/635

 RK 2021/59-9 Bilaga 10 - Kista SC KFUM ansökan, dnr RK 
2020/639

 RK 2021/59-10 Bilaga 11 - Rinkeby Folkets Hus ansökan, 
dnr RK 2020/628

 RK 2021/59-11 Bilaga 12 - Rinkeby Run ansökan, dnr RK 
2020/616

 RK 2021/59-13 Bilaga 13 - Spånga Röda korskrets ansökan, 
dnr RK 2020/613

 RK 2021/59-14 Bilaga 14 - Svensk-Grekiska 
kvinnoföreningen i Rinkeby ansökan, dnr RK 2020/643
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§ 24
Anmälan till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) av ej 
verkställda beslut enligt SoL och LSS – kvartal 4, 2020 
RK 2021/16

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Kommunerna har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) skyldighet att kvartalsvis 
rapportera gynnande beslut som inte har verkställts inom tre 
månader från beslutsdatum. Skyldigheten gäller även att rapportera 
avbrott i verkställigheten och återanmäla tidigare anmälda ärenden 
fram till dess att besluten är verkställda. Rapportering sker till 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO). Rapportering sker även 
till äldrenämnden, socialnämnden och stadens revisorer. Detta 
ärende avser kvartal 4, 2020.

Förslag till beslut
Ordföranden Ole-Jörgen Persson (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Beslutsgång
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 RK 2021/16-1 Tjänsteutlåtande daterat 2021-01-22 - 

Anmälan till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 
gällande ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 4, 
2020

 RK 2021/16-2 Bilaga 1 Kvartal 4-2020 Äldreomsorg.docx K
 RK 2021/16-3 Bilaga 2 Kvartal 4-2020 

Funktionsnedsättning.docx K
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§ 25
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 

Beslut 
Skrivelserna

 "Inrätta Fritidsbanker i Rinkeby-Kista"
 "Skrivelse angående den uppsagda pensionärslokalen på 

Sibeliusgången i Akalla"
 "Utformning av ansträngningar att nå äldre personer med 

utländsk bakgrund"
 "Information om arbetet i förvaltningens demensteam"
 "Utred tidigt under år 2021 hur eventuella förväntade 

överskott i budgeten kan användas"
 "Information om det skolsociala teamet"
 "Möjlighet för allmänheten att delta vid den öppna delen av 

nämndsammanträdena"
 "Spridande av våldsuppmuntrande material på gator och 

torg"
överlämnas till förvaltningen för beredning.

Inkomna skrivelser
Skrivelse "Inrätta Fritidsbanker i Rinkeby-Kista" från Veronica 
Stiernborg m.fl. (V) och Elvir Kazinic m.fl. (S), diarienummer: RK 
2021/162.
Skrivelse "Skrivelse angående den uppsagda pensionärslokalen på 
Sibeliusgången i Akalla" från Elvir Kazinic m.fl. (S), 
diarienummer: RK 2021/163.
Skrivelse "Utformning av ansträngningar att nå äldre personer med 
utländsk bakgrund" från Elvir Kazinic m.fl. (S), diarienummer: RK 
2021/164.
Skrivelse "Information om arbetet i förvaltningens demensteam" 
från Elvir Kazinic m.fl. (S), diarienummer: RK 2021/165.
Skrivelse "Utred tidigt under år 2021 hur eventuella förväntade 
överskott i budgeten kan användas" från Elvir Kazinic m.fl. (S), 
diarienummer: RK 2021/166.
Skrivelse "Information om det skolsociala teamet" från Elvir 
Kazinic m.fl. (S) diarienummer: RK 2021/167.
Skrivelse "Möjlighet för allmänheten att delta vid den öppna delen 
av nämndsammanträdena" från Elvir Kazinic m.fl. (S), 
diarienummer: RK 2021/168.
Skrivelse "Spridande av våldsuppmuntrande material på gator och 
torg" Från Janina Fond (SD), diarienummer: RK 2021/170.
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§ 26
Postlista 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av postlista från och med den 19 januari 2021 till och med 
den 15 februari 2021.
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§ 27
Uppdragslista 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 4 
mars 2021.
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§ 28
Konferenser och utbildning 
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla.
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§ 29
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
RK 2021/22

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
den 27 januari 2021.

Handlingar i ärendet
 RK 2021/22-1 Prototokoll pensionärsråd 2021-01-27
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§ 30
Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna

Ärendet
Ärende och datum Beslut Delegat
Beslut att stadsdelsnämndens sammanträde 
hålls inom stängda dörrar
Dnr: RK 2021/87
2021-02-17

 Stadsdelsnämndens 
ordföranden

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/93
2020-12-30

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse –Personalärende
Dnr: RK 2021/94
2021-01-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/96
2020-12-15

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/98
2020-12-10

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/99
2020-12-10

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/100
2020-12-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/97
2021-01-04

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/101
2020-12-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/102
2020-12-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/103
2020-12-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende  Stadsdelsdirektör
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Dnr: RK 2021/104
2020-12-14
Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/105
2020-12-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/106
2020-12-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/107
2020-12-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/108
2020-12-16

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/109
2020-12-08

 Stadsdelsdirektör

Skriftlig varning – Personalärende
Dnr: RK 2021/121
2021-01-26

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/122
2020-12-29

 Stadsdelsdirektör

Överenskommelse – Personalärende
Dnr: RK 2021/123
2020-12-29

 Stadsdelsdirektör
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§ 31
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.

Ärendet
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade 
inom stadsdelsförvaltningen.

1. Rapport från Sweco – Processutvärdering av Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltnings krishantering av pågående covid 19-
pandemi
Dnr: RK 2021/54
Inkom december 2020

2. Beslut från socialnämnden – Rättssäkerhet och likställighet i 
handläggning av personlig assistans- uppföljning av tidigare 
granskning
Dnr: RK 2021/90
Inkom 2021-02-04

3. Beslut från socialnämnden – Ekonomiskt bistånd till 
tillfälligt boende
Inkom 2021-02-04

4. Beslut från socialnämnden – Årsrapport - Stockholms stads 
strategi för att minska risken för att barn, unga och unga 
vuxna dras in i kriminalitet
Inkom 2021-02-05

5. Projektrapport från Stadsrevisionen – Översiktsplanens 
styrkraft
Dnr: RK 2021/92
Inkom 2021-02-05

6. MBL-protokoll 2021-02-04
Dnr: RK 2021/52
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Borttagen på grund av sekretess 
RK 2020/607
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